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De opening der nieuwe fabriek te Ulicoten.

Al behoort Ulicoten tot de kleinste en meest afgelegen plaatsen, in méér dan één opzicht 
kan het aan vele dorpen tot voorbeeld worden gesteld. Dit bleek ook bij de opening der 
nieuwe zuivelfabriek op Vrijdag 10 Juni. Na de H. Mis in de geheel met geloovigen ge-
vulde kerk, werd door den Zeereerw. Heer Pastoor, den heer Moors, het naar de eischen 
des tijds ingerichte gebouw ingezegend. Ondertusschen zongen eenige meisjes onder 
leiding van een Eerw. Zuster op keurige wijze enkele liederen. Daarna werden verschil-
lende toespraken gehouden. Bijna al de inwoners hadden zich daarbij in een grooten 
kring voor de fabriek geschaard, terwijl het Bestuur en de genoodigden zich op de melk-
ontvangst bevonden.

De voorzitter der fabriek, de heer Michielsen, heette de aanwezigen welkom en dankte 
allen, die aan de totstandkoming van de nieuwe fabriek hadden medegewerkt, in het bij-
zonder de leden der Bouwcommissie. De Zeereerw. Heer Pastoor prees de eendrachtige 
samenwerking, de voortvarendheid en taaie volharding der leden, vooral van het Be-
stuur. Dat de genoodigden gaarne deze eenvoudige opening komen bijwonen, vindt z.i. 
zijn. oorzaak in de waardeering dezer goede eigenschappen der boeren van Ulicoten. 

De heer Tonkes Struif, Rijkszuivelconsulent, wees er o.a. op, dat hij als secretaris der 
Commissie van de Vereeniging tot Stalverbetering meermalen zegt: „Ge moet maar 
eens naar de stallen in Ulicoten gaan kijken”! De Burgemeester van Baarle-Nassau wen-
schte zijn gemeente en zichzelf geluk met den bouw van deze mooie fabriek in Ulicoten 
(gemeente Baarle-Nassau). Hij bracht hiervoor hulde aan het Bestuur en hij hoopte, dat 
door een goede samenwerking in de gemeente ook spoedig verschillende wegen zouden 
verbeterd worden. De Burgemeester van Gilze-Reijen zeide, dat hij reeds bijna vijftig 
jaren geleden Ulicoten bezocht en hoe het hem steeds was opgevallen, dat de boeren 
met succes den raad van deskundigen weten op te volgen o.a. bij het gebruik van kunst-
mest. 

De directeur, de heer Van Oosterhout, dankte de leden voor de welwillende medewer-
king die hij in de enkele maanden van zijn directeurschap vooral wat de behandeling der 
melk betreft, mocht ondervinden. Dr. Dirckx sprak er zijn voldoening over uit, dat de 
boeren van Ulicoten vertrouwen stellen in de leiding van centrale en plaatselijke organi-
saties. Dit sluit niet in, dat de leden op een algemeens vergadering moeten zwijgen. Ie-
der mag daar gerust op behoorlijke wijze zijn meening kenbaar maken.

Het was een aardige gedachte, hierna door eenige bruidjes onder het opzeggen van een 
toepasselijk versje aan het Bestuur een bloemstuk te laten aanbieden. De levering der 
melk zou nu beginnen. De eerste melkkar, geheel met bloemen versierd, kwam reeds het 
terrein opgereden. En enkele oogenblikken later werd door den pastoor en den voorzit-
ter onder een luid hoera geroep van de omstanders de eerste melkkan in de bascule leeg-
gestort. De nieuwe fabriek was in gebruik genomen! Op dezen eersten dag mochten de 
boeren en boerinnen tijdens het draaien den bouw en de installatie bezichtigen. Natuur-
lijk liet men deze gelegenheid niet voorbijgaan. De deskundigen prezen de doelmatige 
inrichting en de keurige afwerking. Ulicoten kan met recht gelukgewenscht worden met 
het nieuwe „karnhuis”, zooals een der sprekers zeide. Het oude fabriekje had ook al zee-
veel jaren dienst gedaan!
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